
 

 

MØDE I: UT bestyrelse DATO: 9. SEPTEMBER 2024 

MØDESTED: Løjtegårdsvej 167 mødelokalet KLOKKEN: 16.30-18.30 

EMNE:  SAGSNR.: 17.01.01-A00-21-492456 

DELTAGERE: 
Ingelise Andersen, Vibeke Rasmussen, Jette, 

Kenn, Magnus, Theis, Mia, Peter og Michael 
 

AFBUD: 
Mads Vinterby, Ole Larsen, Martin Lønborg og 

Lars Hein 
 

MØDENR.: 3  

   
 

1. Godkendelse af referatet fra juni 

Referatet er godkendt. 

2. Godkendelse af dagsordenen 

Dagsordenen er godkendt. 

3. Status på afdelingerne: 

• Klubberne 

Peter giver et indblik i, hvordan det går på klubberne. Han fortæller også, at vi har 

haft besøg på nogle af klubberne fra to folketingspolitikere, der så henholdsvis Klub 

Løjten og Klub Lundø. Desuden har justitsministeren og borgmesteren været på 

besøg på KJK. De skulle på en tryghedsvandring, der tog udgangspunkt i og 

startede på KJK. 

Peter løftet sløret for, at vi arbejder på at lave en ny organisering af klubområdet, så 

vi ændrer strukturen en smule. Vi arbejder på at lave en politisk indstilling, der kan 

komme på dagsordenen i løbet af efteråret. Vores primære ønske er, at vi får FK og 

UK til at hænge bedre sammen. Det vil sikre os nogle mere attraktive stillinger, så vi 

fortsat kan tiltrække dygtige pædagoger. 

• Ungdomsskolen 

Magnus giver et indblik i, hvordan opstarten af Ungdomsskolen er forløbet. Han 

fortæller, hvordan vi prioriterer vores PR for Ungdomsskolen. Vi har virkelig mange 

unge på vores hold. Magnus giver en gennemgang af de hold, som vi har startet op. 

Vi vender de udfordringer, som vi har med at få de unge til at vælge de klassiske 

sprogfag. Til gengæld har vores kreative hold stor tilslutning. Ingelise spørger til, 

hvordan vi tænker om eventuelt at understøtte foreningslivet – måske inden for 

nogle af de nichesportsgrene, som man kan dyrke og deltage i i Tårnby. 

• Erhvervsklasserne 

Peter informerer ganske kort om, at vi er klar til at starte Erhvervsklasserne op, så 

snart der er en håndfuld elever tilmeldt. Vi håber på, at det kan være fra uge 43. 

• UTH 

Kenn informerer om, hvordan opstarten er forløbet på vores nye 

heltidsundervisningstilbud. Han kommer med praksiseksempler på, hvordan de 

nuværende 6 elevers hverdag fungerer. 

• Åben skole 

Michael informerer om, hvordan det går med partnerskabsaftalen. 

• US10 

Mia informerer om, hvordan opstarten på US10 er gået. Peter fortæller, hvilken 

forskel US10 gør ift. overgangene til erhvervsuddannelserne og det at løfte eleverne 

fagligt. 

4. Kunstværket på facaden 

Peter informerer om, at vi i indeværende skoleår har fået tildelt skolekunstpuljen. Det har 

været afsættet til, at vi håber på, at facaden her i løbet af efteråret får et mere 
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ungdommeligt udtryk. Bygge- og Ejendomsudvalget godkendte i sidste uge, at 

Ungdomsskolens facade bliver udsmykket. Vi glæder os til at vise kunstværket frem i 

løbet af efteråret. 

5. Evaluering af Sommersjov 2024 

Peter giver et flyv ind i, hvordan vi i år har udviklet på Sommersjov, fordi vi har skabt det 

sammen med klubberne. Der har generelt været en flot tilmelding til vores aktiviteter. 

6. Evaluering af studieturen 

Fra skolens side har vi evalueret studieturen og er enige om, at det giver rigtig god 

mening, at vi fremadrettet tænker I at slå introturen og studieturen sammen. Udbyttet 

relationelt har været yderst givtigt – for både eleverne internt og ift. deres relationer til 

de voksne, som skal arbejde med dem i de kommende måneder. 

7. Eventuelt 

 

 


